
RADA HLAVNÍHO MĚSTA PRAHY 

Komise RHMP pro sport 

 
 

1 
 

 

 

 

Zápis 

z hlasování per rollam Komise RHMP pro sport 

konaného ve dnech 8. 4. - 10. 4. 2020 

 

Program:  

 

1. Projednání dalšího postupu sportovní komise a odboru, který vychází z následujícího 

návrhu realizace jednotlivých opatření: 

Opatření I.- je třeba zajistit informaci o členské základně jednotlivých žadatelů. Ta, která je 

uvedena v žádosti, ne úplně dokonale odděluje sportovce, kteří se systematicky připravují a 

soutěží v konkrétním sportovním odvětví od tzv. hobíků, různých kroužků, které mají za úkol 

spíš rekreační sport. Úkolem odboru by nyní mělo být si od žadatelů vyžádat zpřesnění členské 

základny. Ostatní parametry – průměrnou cenu sportovního vybavení pro sportovní výkon a 

průměrnou cenu nájmu na 1 osobu ročně zpracovává PTU. Vzhledem k situaci kolem 

koronaviru komise navrhuje ponechat alokaci finančních prostředků opatření (dále jen 

„alokaci“) v loňské výši, popř. je s ohledem na celkový pokles krátit jen minimálně. Podkladový 

materiál pro potřeby rozdělení částek zpracuje: Jaroslav Chvalný + odbor (název projektu, 

označení žadatele, celkové bodové hodnocení projektu, výpočet dle schváleného modelu). 

Opatření II. - komise může v podstatě rozhodovat o částce ihned. Máme hodnocení, stačí se 

jen dohodnout na zpřesnění pásem, ale hlavně na alokaci. Pokud komise sníží, měla by se 

soustředit zejména na dokončení akcí a odstranění havarijních stavů a nikoliv na zahájení 

výstavby nových (ty odložit na další rok). Vzhledem k očekávané recesi české ekonomiky to 

členové komise považují za vhodné. Zároveň by bylo vhodné, aby u bodového hodnocení mezi 

40-50 body odbor dodal informaci o investiční podpoře v posledních třech letech. Vzhledem k 

situaci kolem koronaviru doporučuje komise alokaci významně snížit. Podkladový materiál pro 

potřeby rozdělení částek zpracuje: odbor – název projektu, označení žadatele, data o podpoře v 

posledních třech letech u akcí mezi 40-50 body, celkové bodové hodnocení projektu, vyčíslení 

způsobilých nákladů). 

U opatření III. - intenzivně PTU pracuje na typizovaných provozních nákladech jednotlivých 

druhů sportovních zařízení. PTU potřebuje asi 10 dní od schválení tohoto postupu na 

dokončení. Toto opatření je čistá matematika. Aktuálně je to spolu s Opatřením I nejdůležitější 

podpora. Vzhledem k situaci kolem koronaviru navrhuje komise alokaci výrazně zvýšit.  

Podkladový materiál pro potřeby rozdělení částek zpracuje: Jaroslav Chvalný + odbor (název 

projektu, označení žadatele, data o podpoře v posledním roce, celkové bodové hodnocení 

projektu, výpočet dle schváleného modelu). 

Opatření IV. - podobně jako u opatření II., tzn. komise by mohla přidělovat dotace, ale 

vzhledem ke stávající situaci nemá komise informaci o tom, zda se akce v období od 1.3. do 

30.6. (?) budou konat nebo přesouvat. Proto je nezbytné, aby odbor vyfiltroval akce v tomto 

období a žadatele vyzval o stanovisko, zda akci přesouvají nebo ruší (odbor již žadatele oslovil 

s termínem odpovědi do 17.4). Na základě tohoto zjišťování komise přikročili k rozdělení a 

přidělí částky i s rizikem (byť nižším) že některé se nemusí konat. Zároveň by bylo vhodné,  
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aby u bodového hodnocení mezi 40-50 body odbor dodal informaci o podpoře v posledním 

roce. Vzhledem k situaci kolem koronaviru navrhuje komise alokaci snížit. Podkladový 

materiál pro potřeby rozdělení částek zpracuje: odbor (název projektu, označení žadatele, data 

o podpoře v posledním roce na stejný projekt u hodnocení mezi 40-50 body, celkové bodové 

hodnocení projektu). Je možno zvážit zda neumožnit podat žádost o mimořádnou podporu 

oprávněným žadatelům v programu IV., kteří museli z důvodu koronaviru zrušit akce bez 

možnosti je přesunout, a vznikla jim prokazatelná ztráta (nelze řešit z grantů). 

U opatření V. a VI. by bylo potřeba, aby správce systému IS FP HMP připravil sestavu dat ve 

formátu Excel po jednotlivých aktivitách jednotlivých žadatelů (počet osob, počet hodin, počet 

týdnů). Podkladový materiál pro potřeby rozdělení částek zpracuje: Jaroslav Chvalný + odbor 

(název projektu, označení žadatele, data o podpoře v posledním roce, celkové bodové 

hodnocení projektu). Vzhledem k situaci kolem koronaviru navrhuje komise ponechat alokaci 

na úrovni loňského roku, popř. ji mírně snížit. Pozn. Je možné, že pokud se stane, že data, která 

budou vytažena z žádostí nebudou úplně kompatibilní (podle předběžného zjištění nepochopili 

žadatelé, že mají uvést každou aktivitu zvlášť), pak bychom pravděpodobně použili způsob 

přidělování částek jako Opatření II., IV. a VI. 

U opatření VII. je v zásadě možnost již přidělovat částky. Diskuze je ještě potřeba, vzhledem 

k tomu, že je to nový program.  Komise konstatuje, že s ohledem na stávající situaci by bylo 

dobré sice program zachovat, ale financovat ho jen v nějaké symbolické výši a zaměřit se při 

rozdělování, aby se uspokojilo co nejvíce žadatelů. Podkladový materiál pro potřeby rozdělení 

částek zpracuje: odbor (název projektu, označení žadatele, celkové bodové hodnocení, typ 

movitého majetku). Vzhledem k situaci kolem koronaviru navrhuje komise alokovat pouze 

symbolickou částku.   

Předběžný návrh rozdělení alokací (je možné měnit na základně poznatků při určování 

prostředků na jednotlivá opatření).  
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Usnesení 1: Komise schvaluje výše popsaný návrh postupu. 

 

Hlasování 1: 6 pro* / 0 proti / 0 se zdržel hlasování / 3 nehlasoval 

 

*Vladimír Čapek hlasoval „pro“ s výhradou k předběžnému návrhu na rozdělení alokací. 

*Po termínu dne 15.4. hlasoval dodatečně „pro“ Stanislav Nekolný. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

__________________   _____________________ 

Ing. Ladislav Kos     Mgr. Lucie Charvátová, M.A. 

předseda     tajemník 

 


